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Αθήνα, 04 Δεκεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

 

Θέμα: «Διασπορά κορονοϊού και αύξηση κρουσμάτων στο Στρατόπεδο 

Περάματος Ιωαννίνων» 

 

Ανησυχητική είναι η τάση αύξησης των κρουσμάτων λόγω της διασποράς του Covid-

19 στο Στρατόπεδο Κατσιμήτρου, στο Πέραμα Ιωαννίνων. Σύμφωνα με τα επίσημα 

στοιχεία, ο αριθμός των κρουσμάτων ξεπερνά τα 50 και παρά τις όποιες ενέργειες, η 

προστασία των στρατευμένων και του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων είναι 

ιδιαίτερα δύσκολη λόγω του αναγκαστικού συγχρωτισμού σε θαλάμους και λοιπούς 

χώρους, ενώ τα μέσα ατομικής προστασίας είναι ελλιπή.  

 

Η απαγόρευση εξόδου για λόγους προστασίας εντείνει την ψυχολογική πίεση, ενώ 

ερωτήματα δημιουργεί η πρόσφατη καταγγελία της Ένωσης Στρατιωτικών 

Περιφέρειας Ηπείρου σχετικά με την απόσπαση πέντε στελεχών του υγειονομικού 

προσωπικού στην Κακαβιά, παρά την αυξανόμενη καταγραφή κρουσμάτων στο 

Στρατόπεδο Κατσιμήτρου. 

 

Σύμφωνα με τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

 

1. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει για την περαιτέρω υγειονομική 

προστασία των στρατευμένων και του μόνιμου προσωπικού των 

Ενόπλων Δυνάμεων στο Στρατόπεδο Περάματος Ιωαννίνων; 

2. Προτίθεται να εξασφαλίσει την προμήθεια διαγνωστικών τεστ και την 

εφαρμογή επαναλαμβανόμενων ελέγχων σε όλους τους οπλίτες και το 

μόνιμο προσωπικό; 
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3. Προτίθεται να ενισχύσει τα πρωτόκολλα υγιεινής, να μεριμνήσει για τη 

συστηματική απολύμανση των χώρων του στρατοπέδου και να 

εξασφαλίσει τα απαραίτητα μέσα ατομικής προστασίας; 

4. Με ποιο τρόπο θα καλυφθούν τα κενά που προέκυψαν από την 

απόσπαση πέντε υγειονομικών στελεχών στην Κακαβιά; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Τζούφη Μερόπη 

 

 

Δρίτσας Θεόδωρος 

 

 

Ξανθός Ανδρέας 




